
                                                                                          
 

Referat 
fra 

Sorø Hundevenner’s bestyrelsesmøde 
 

onsdag den 25.februar 2009, kl. 18:00 
i klublokalet, Kongevejen 11, Pedersborg 

 
 
 
Deltagere: 
 formand Kenneth Sterup 
 næstformand Finn Friis 
 kasserer Birthe Rafsted 
 sekretær Susanne Frederiksen 
 menigt medlem Hlif Israelsen 
 1.suppleant Kristina Laugesen 
                    2.suppleant Charlotte Bøgvad 
                      
 
Referent: Susanne 
 
 
 
1. Konstituering. 
              Den nye bestyrelse konstituerede sig. 
 
 
2. Godkendelse af referat.                                       
              Godkendt 
 
3. Status på regnskab 
 Klubbens beholdning udgør 93.024,34 kr.  den 25.februar 2009 
               
                
4. Søgning af fonde. 
              Finn har søgt Olivers om et sponsorat på 10.000,00 kr. 
              Vi har desværre fået afslag fra Tuborgfonden. 
               Kristina og Finn ”kigger” på muligheden, for at søge tilskud fra andre fonde. 
               Birthe søger, rådighedsbeløb fra Sorø-ordningen, til 10 borde. 
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5. Revision af vedtægter. 
              Kenneth undersøger nærmere revision af vedtægter, hos DGI. 
              Bestyrelsen kigger på egne og andre hundeklubber’s vedtægter, for sammenligning. 
 
 
6. Eventuelt. 
 
 a) Finn kontakter Sorø Kommune, ang. pergolaens tag. Vi forsøger at få tilladelse 

til et ståltag. 
              
              b) Bestyrelsen drøftede forslaget om Klubmesterskab/sommerfest. 
 
              c) Sponsoraftale med Danbolig-kæden, Ringsted-Sorø er undervejs. 

Sponsorbeløbet er på 2.500,00 kr., gældende for et år, og er afsat til kaffe i klubben. 
 
              d) Finn kontakter Anker, for et tilbud på hegn og afventer godkendelse fra 

kommunen. 
 
              e) Kenneth har ikke hørt fra kommunen, ang. lys på banen. 
 
              f) Kenneth kontakter Aktivitetsudvalget, ang. klubmesterskab/sommerfest. 
 
              g) Trænerne kan bestille bluser hos Susanne. 
 
     

7. Næste møde. 
 
              Næste bestyrelsesmøde bliver den 15.april 2009 
 
 
                
 
               
               

 
 
Punkter til næste møde: 

 
              Godkendelse af referat·  
              Status på regnskab  

Revision af vedtægter 
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